



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處  
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department  
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

### 在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條，公布撤回申請的詳情。

#### APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
301698634	 Weinu POLO 威奴保羅	18	25-02-2011	刑運生 中國內地 河南省 鄆陵縣 安陵鎮刑 莊 7 組	香港企業註冊登記服務中心 香港 九龍旺角彌敦道 678 號 華僑商業中心 15C
302503025	A  GO POWER B  GO POWER	9	09-08-2013	EASTERN TECH CORPORATION LIMITED Room 7-8, 1st Floor, Wonder Building, 161- 175 Fuk Wa Street, Sham Shui Po, Kowloon, Hong Kong.	VINCENT LUK & ASSOCIATES UNIT A, 13TH FLOOR, NATHAN COMMERCIAL BUILDING, 430 NATHAN ROAD, KOWLOON, HONG KONG.
302545876	ESPRITMUR	14, 18, 25, 35	02-08-2013	AEON Kabushiki Kaisha (AEON Co., Ltd.)	CHAN, TANG & KWOK Rooms 2503-04, 25/F., Shanghai Industrial

1-5-1, Nakase, Investment Building, 48-62  
Mihama-ku, Hennessy Road, Wanchai,  
Chiba-city Hong Kong  
CHIBA, JAPAN

302574180



24

02-08-2013

梁啟霖  
香港 九龍深水埗  
黃竹街 47 號 環宇  
商貿中心地下 47  
號舖

梁啟霖  
香港 九龍深水埗黃竹街 47 號  
環宇商貿中心地下 47 號舖